
Zápisnica z rokovania XIV. Snemu delegátov SPaA SR 
zo dňa 17. 11. 2017 Trenčianske Teplice 

  
Prítomní: prezenčná listina 
Program: 
1. Otvorenie Snemu, program rokovania Snemu 
2. Voľba zapisovateľov, overovateľov, voľba pracovných komisií  
3. Správa o činnosti SPaA SR (ďalej len Spoločnosť) od XIII. Snemu 
4. Správa o hospodárení Spoločnosti a činnosti revíznej komisie od XIII. Snemu 
5. Správy o činnosti jednotlivých klubov 
6. Správa mandátovej komisie  
7. Prerokovanie a schválenie návrhu rozpočtu SPaA SR na roky 2018 a 2019  
8. Voľby členov výkonného výboru a revíznej komisie 
9. Rôzne, diskusia, námety činnosti na nastávajúce obdobie 
10. Správa návrhovej komisie, uznesenie Snemu 
11.  Záver 
 
K bodu č. 1 - Otvorenie Snemu, program rokovania Snemu 
Zasadanie Snemu otvorila hovorkyňa Spoločnosti Mária Cetkovská. Privítala prítomných delegátov na XIV. Sneme 
SPaA SR (ďalej len Snem), hosťov z Českej spoločnosti psoriatikov a ekzamatikov Hanu Přikrylovú, Zdeňku 
Matyášovú a Josefa Pohůnka, Eduarda Vereša z OZ Bodkáčik a Miloslava Čubríka, ktorý nás zastupuje  
v medzinárodných organizáciách EUROPSO a IFPA. Slovo odovzdala Ľubici Bergmannovej, ktorá ďalej viedla 
rokovanie Snemu. Delegátom predložila návrh programu zasadnutia Snemu. Program Snemu delegáti Snemu 
jednomyseľne schválili.  
 
K bodu č. 2 - Voľba zapisovateľov, overovateľov, voľba pracovných komisií  
Ľubica Bergmannová informovala, že na základe prezentovaných členov je možné pristúpiť k hlasovaniu a predložila 
návrh pracovných komisií Snemu.  
Za zapisovateľov boli navrhnutí: Katarína Kapustová a Zdena Kmeťová.  
Za overovateľov boli navrhnutí: Mária Kucháreková a Jozef Vandák.  
Zapisovatelia a overovatelia boli delegátmi Snemu jednomyseľne schválení v navrhovanom zložení.  
Mandátovú komisiu v zložení: Mária Aratová, Jozef Ripper a Štefan Packa 
Volebnú komisiu v zložení: Cyril  Betuš, Marta Zobínová a Viera Miklošková   
Návrhovú komisiu v zložení: Cyril Betuš, Mária Cetkovská a Zuzana Tekauerová  
Mandátová, volebná a návrhová komisia bola delegátmi Snemu jednomyseľne schválená v navrhovanom zložení. 
Predseda volebnej komisie JUDr. Cyril Betuš predložil návrh k spôsobu uskutočnenia volieb Výkonného výboru 
(ďalej len VV) a revíznej komisie (ďalej len RK) s tým, že môžu byť tajné alebo verejné. Informoval, že volebná 
komisia odporúča verejné. Za verejné voľby hlasovalo 51 delegátov a 2 delegáti sa zdržali. Predsedajúca konštatovala, 
že návrh na verejné voľby bol schválený. 
 
K bodu č. 3 - Správa o činnosti SPaA SR (ďalej len Spoločnosť) od XIII. Snemu 
Správu o činnosti VV SPaA SR a hovorkyne Spoločnosti od XIII. Snemu predniesla prezidentka Spoločnosti Terézia 
Hurbaničová. Konštatovala, že počas dvoch rokov sa zúčastnili na vyše dvadsiatich, jedno, dvoj či trojdňových 
akciách. Zdôraznila, že všetky informácie o činnosti VV boli posielané predsedom klubov formou zápisníc. Informácie 
z akcií Spoločnosti a z jednotlivých klubov, či odborné články lekárov boli zverejňované pravidelne v bulletinoch 
Helios. Zdôraznila, že činnosť Spoločnosti spočíva na dobrovoľníckej práci jej členov a všetkým aktívnym členom 
vyslovila poďakovanie. Správa je súčasťou zápisnice.   
V správe o činnosti pokračoval Miloslavov Čubrík, ktorý nás zastupuje v medzinárodných organizáciách EUROPSO  
a IFPA. V krátkosti nás oboznámil s rôznymi aktivitami a akciami, ktoré si jednotlivé štáty robia. Prítomných potešila 
informácia, že nás považujú za jedných z najlepších členov, za čo sme dostali diplom, uznanie. 
 
K bodu č. 4 - Správa o hospodárení Spoločnosti a činnosti revíznej komisie od XIII. Snemu 
Správu o hospodárení Spoločnosti a činnosti revíznej komisie od XIII. Snemu  predniesla predsedníčka revíznej 
komisie Božena Smadišová. Podrobne informovala o hospodárení Spoločnosti, hodnotila najmä za ucelené účtovné 
roky vývoj v oblasti príjmov a výdavkov, ich členenie a majetok Spoločnosti. Informovala, že Spoločnosť každý rok 
podáva daňové priznanie, ale daň z príjmov sme nemuseli platiť. Ďalej informovala o tom, že máme členov, ktorí 
dobrovoľne hradia vyšší členský príspevok, ale naopak už niekoľko rokov máme členov, ktorí nám hradia nižšiu 
čiastku (3€ alebo 3,32 €, či 5,00 €) a odporúčala to v budúcnosti riešiť. Vyzdvihla aktívnu prácu našich funkcionárov 
v roku 2015, kedy sa nám podarilo od právnických a fyzických osôb získať z podielu zaplatenej dane finančné 
prostriedky v celkovej sume až 9236,57 € (za rok 2016 boli nižšie o 4074,22 €). Podrobne informovala o činnosti RK, 
o najdôležitejších zisteniach z kontroly hospodárenia klubov a aj celej Spoločnosti. Uviedla, že v týchto dňoch RK 
vykonáva čiastkové kontroly hospodárenia Spoločnosti u hospodárenia tých klubov, ktoré tu v Trenčianskych 
Tepliciach predložili účtovné doklady za deväť mesiacov roku 2017, pričom vykonáva aj metodickú inštruktáž.  
Správa je prílohou zápisnice.  
 



K bodu č. 5 - Správy o činnosti jednotlivých klubov 
Z dvanástich klubov Spoločnosti bolo zastúpených jedenásť klubov. Klub Dolný Kubín, Dagmar Daňková sa 
ospravedlnila pre práceneschopnosť. Predsedovia zúčastnených klubov prítomných informovali o svojej činnosti od 
XIII. snemu. Kluby prostredníctvom bulletinu Helios svojimi pravidelnými uverejňovanými príspevkami informovali 
všetkých členov našej Spoločnosti.  
** Klub Poprad, Daniela Sorgerová – členovia v klube pracujú aktívne, navštívili Beliansku jaskyňu, Spišský hrad aj  
s prehliadkou, tiež hrad a skanzen v Starej Ľubovni, boli na vystúpení Alexandrovcov, v auguste sa s letom rozlúčili 
dobrým gulášom. Chystajú ešte kapustnicu, pôjdu na ľadovú revue so slávnym Jevgenijom Pľuščenkom a návštevu 
Tatranského ľadového dómu na Hrebienku. 
** Klub Bratislava, Jozef Vandák – oboznámil delegátov o voľbách v Bratislavskom klube a odovzdal slovo členke 
výboru BA klubu Márii Kuchárekovej, ktorá informovala, že sa pravidelne stretávajú 2x ročne na členských 
schôdzach, na rôznych kultúrnych podujatiach, vyzdvihla akciu výstup na Portáš, ktorú považujú za veľmi prospešnú 
 s ohľadom na spoluprácu s Českou spoločnosťou psoriatikov a ekzematikov. Zúčastňujú sa akcií Deň kože, deň 
dotykov v roku 2016 v Martine a v roku 2017 v Humennom, v júni akcie Deň objatí, výstavy Non Handicap 
každoročne, Dňa otvorených dverí v Smrdákoch – pri príležitosti Svetového dňa psoriázy každoročne. Boli na 
Hrebienku a pozreli si Tatranský ľadový dóm, navštívili hrad Beckov a návštevou kúpaliska v Podhájskej relaxovali  
a utužovali si svoje zdravie. V tomto roku plánujú ešte dve akcie, kapustnicu a divadelné predstavenie... 
** Klub Košice, Cyril Betuš – oboznámil s momentálnou stagnáciou v klube s možnosťou personálnych zmien, 
vyzýval členov k vyššej propagácii Spoločnosti, aj prostredníctvom Heliosu... 
** Klub Považská Bystrica, Božena Smadišová – v júni navštívili soľnú jaskyňu v kúpeľoch Nimnica, v tomto roku 
boli opäť v Podhájskej a vyzdvihla účasť na Portáš. V decembri ich čaká posedenie pri kapustnici. Ich poďakovanie 
patrí Mestu Považská Bystrica a VV SPaA SR za umožnenie aktivít klubu a tak aspoň nachvíľu zabudnúť na naše 
ťažkosti s kožou a kĺbmi. 
** Klub Martin, Katarína Kapustová – stretnutia si dohodovali vždy na posledný štvrtok v mesiaci, mali zopár 
prednáškových blokov, o prírodnej kozmetike, o ošetrovaní pokožky s chronickým kožným ochorením, hovorili  
o prípravkoch Skin-cap, o liečivej sile vitamínov a minerálov. Zúčastnili sa Dňa kože, dňa dotykov 2016 u nás Martine  
a v roku 2017 v Humennom aj v Martine. Spravili si výlet, prechádzku k Šútovskému vodopádu. V novembri majú 
naplánované divadelné predstavenie Besame mucho Radošinského naivného divadla. 
** Klub Liptovský Mikuláš, Maria Aratová – v júni sa zúčastnili medzinárodného výstupu na Portáš, zúčastnili sa 
športových hier, ktoré usporiadalo mesto Liptovský Mikuláš a primátor Ján Blcháč. Aktívne pomáhali a hodnotili 
výkony súťažiacich. Členovia navštívili zopár krát termálne kúpalisko Bešeňová, dobre padol guláš s priateľmi  
zo svidníckeho klubu, zdolali túru z Hrebienka po Raimanovu a Zámockého chatu, relaxovali a liečili sa štyri dni  
v Podhájskej.  
** Klub Lučenec, Mária Gilanová – v marci si pripomenuli MDŽ, Deň kože a dotykov majú vždy začiatkom mája, 
ktoré sa konajú na námestí v Lučenci. Pri tejto príležitosti pozývajú na bezplatné vyšetrenie znamienok v rámci 
Eeromelanoma Day, zúčastnili sa Dňa kože a dotykov v Humennom, v máji zorganizovali poznávací zájazd na Baťov 
kanál do Českej republiky, navštívili zámky a zámocké záhrady v Lednici, v Buchlove a Velehrad, 10 dňový pobyt júli 
pri mori v Taliansku, v mesiaci august nasledoval pobyt v Chorvátsku, v septembri privítali vzácnych hostí z kúpeľov 
Červený kláštor MVDr. Jána Korčáka a Ing. Vladimíra Šmída, v októbri navštívili kúpele Turčianske Teplice,  
25. októbra sa konalo slávnostné posedenie členov nášho klubu pri príležitosti Svetového dňa psoriázy.  
** Klub Svidník, Viera Jačaninová – stretnutia sú sporadické, ale o to úprimnejšie. Stretávajú sa v priestoroch DOSTu 
u pani primárky MUDr. Zelinkovej, PhD. MBA. V lete relaxovali na kúpaliskách, stretli sa na grilovačke. Športujú  
a navštevujú relaxačné zariadenia rôzneho typu, posilňovňu a welness pobyty nielen vo Svidníku. Na pozvanie  
navštívili klub v Liptovskom Mikuláši na guláš party. Pri príležitosti Svetového dňa psoriázy a Jesenného dňa 
otvorených dverí v kúpeľoch Červený Kláštor Smerdžonka absolvovali relaxačný víkend v týchto kúpeľoch. 
Tradičnou každoročnou akciou je pre nich Rusínsky Mikuláš. Vždy prinesie ich klubistom nejaké to prekvapenie. 
Tento rok k nim príde "Nikolaj" 14. decembra 2017. V roku 2016 sa zúčastnili Dňa kože - dňa dotykov v Martine  
a v roku 2017 v Humennom.  
** Klub Humenné, Marta Zobínová – v roku 2016 mesto požiadali o 3 dotácie a boli schválené 2. Prvá bola už 
tradične akcia "Športom ku zdraviu". Stretávajú sa tejto akcie celé rodiny. Konala sa 3. septembra 2016 v prímestskej 
rekreačnej oblasti Lackovce. Deti súťažili v „náročných“ športových disciplínach, ako hod CD do papierovej škatule, 
beh okolo bazéna či vrh guľami na cieľ. Boli odmenení sladkými balíčkami. Dospelí si zmerali sily v badbintone  
a hode CD na cieľ. Akcia sa nezaobišla bez dobrého guláša. V dňoch 23. až 25. septembra 2016 absolvovali 
víkendový ozdravný pobyt v Podhájskej. Tohto roku dávali na mesto 4 projekty, všetky boli schválené a poskytnuté 
dotácie. 12. až 16. mája sa v Humennom uskutočnil celoslovenský Deň kože, deň dotykov za účasti zástupcov VV  
a členov klubov psoriatikov a atopikov na Slovensku a českého prezidenta SPAE pána Josefa Pohůnka. V auguste mali 
turisticko-poznávacie a športové hry pre deti a dospelých, 29. augusta sa uskutočnil výstup na blízky Jasenovský hrad, 
priamo pri hrade sa konali športové hry a následne opekali. 22. septembra 2017 grémium tretieho sektora v 
Humennom usporiadalo Deň dobrovoľníctva. Do konca roka čakajú ešte ďalšie akcie. 25. a 26. novembra majú 
víkendový relaxačný pobyt na Zemplínskej Šírave, v decembri majú naplánovaný koncert pod názvom Kultúrne 
dedičstvo našich predkov. Na všetky tieto akcie, ktoré uviedla, im dotáciami prispieva mesto Humenné, za čo jeho 
predstaviteľom patrí veľké Ďakujem. Poďakovali aj SPaA SR za poskytnutý grant.  



** Klub Šaľa, správu podal Štefan Packa za Miroslava Matajsa – stretávajú sa na členských a výročných klubových 
schôdzach, stavili na rozhovory medzi členmi, navštívili za účelom relaxu a rekondície Podhájsku v minulom i tomto 
roku, niektorí boli ubytovaní v penzióne Mlyn Radava. Pani Marková sa vzdala funkcie hospodárky, teraz majú za 
hospodárku Alžbetu Baloghovú. 
** Klub Prešov, Viera Miklošková – na výročnej členskej schôdzi sa zúčastnili predsedníčky klubu Svidník Renáta 
Rusinková a klubu Liptovský Mikuláš Mária Aratová. Mali prednášku MUDr. E. Čechovej o kmeňových bunkách, 
ďalšia schôdza bola spojená aj s kondično-relaxačným pobytom v prírode. 
 

K bodu č. 6 - Správa mandátovej komisie  
Správu mandátovej komisie predniesla jej predsedníčka Mária Aratová. Uviedla, že na XIV. Snem SPaA SR bolo 
delegovaných 55 členov z jednotlivých klubov SPaA SR a členskej základne. Na Sneme je prítomných podľa 
prezenčnej listiny 53 delegátov, čo znamená, že XIV. Snem SPaA SR je uznášania schopný.  
 

K bodu č. 7 - Prerokovanie a schválenie návrhu rozpočtu SPaA SR na roky 2018 a 2019  
Hospodárka Spoločnosti Eva Valovičová písomne v materiáloch predložila na roky 2018 a 2019 návrh výkonného 
výboru na výšku členských príspevkov a výdavkových položiek, ktorých výšku, podľa platných Smerníc hospodárenia 
SPaA SR stanovuje snem. Ďalej predložila návrh rozpočtu.  
Poznamenala, že v priebehu volebného obdobia jednotlivé položky rozpočtu môžu byť upravené na základe počtu 
platiacich členov, predpokladaných darov a príjmov z asignácie dane a pod. Tieto úpravy však VV musí schváliť 
uznesením. K tomuto bodu diskutovali viacerí prítomní predsedovia klubov, ktorí požadovali prehodnotiť možnosť 
vyplácania paušálov aj predsedom klubov, doplatenie príspevkov na činnosť klubov za tých členov, ktorí členské 
príspevky zaplatili po 30.04.2017. Eva Valovičová uviedla, že s predmetným návrhom sa členovia VV zaoberali, preto 
prehodnotili pôvodný návrh a navrhujú v rokoch 2018 a 2019 zvýšiť výšku paušálu o jednu štvrtinu, teda z 3,00 € na 
4,00 €. Vyčíslili, že doplatenie príspevku na činnosť klubom za tých členov, ktorí v roku 2017 zaplatili po stanovenom 
termíne (po 30. 04. 2017) by bolo vo výške 126,00 € a VV navrhuje delegátom Snemu schváliť v tomto smere 
uznesenie. K prednesenému návrhu diskutovali ešte viacerí delegáti a uviedli svoje pripomienky a stanoviská. 
 

Snem jednomyseľne schválil:  
a/ ročné členské vo výške 10 € a viac a kolektívne členské vo výške 35 € a viac 
b/ limit pokladničnej hotovosti v sume 1 000 € 
c/ výdavky na občerstvenie:  
 * na akciách v Kluboch maximálne 4x ročne 2,50 € na zúčastneného člena podľa prezenčnej listiny 
 * na zasadnutí VV a pozvaných hostí maximálne 4x ročne 2,50 € na zúčastneného člena podľa prezenčnej listiny 
a v prípade mimoriadneho zasadnutia maximálne 4x ročne 1,50 € na zúčastneného člena podľa prezenčnej listiny 
 * podávané pri rokovaniach zástupcov VV (2 členovia) s obchodnými partnermi a firmami najviac však 5 € na osobu 
d/ vyplácanie príspevkov na činnosť Klubom vo výške 4 € na platiaceho člena, ktorý zaplatil členský príspevok v plnej 
výške, s tým, že najneskôr do 31. 05. bežného roka musí každý predseda klubu odsúhlasiť s hospodárom resp. iným 
zástupcom VV zoznam platiacich členov, ako podklad k vyplácaniu príspevku na činnosť klubu podľa Smerníc 
hospodárenia do 30. 06. bežného roka  
e/ výšku paušálnych mesačných výdavkov pre členov VV na telefóny a cestovné  
v jednotnej výške á 35€ počas volebného obdobia. 
f/ Návrh rozpočtu SPaA SR na roky 2018 a 2019 nasledovne: 

  
V EUR 

  
spolu na roky 
2018 a 2019 na jeden rok 

PRÍJMY     
Členské príspevky  7 000,00 3 500,00 
Sponzorské, dar 6 000,00 3 000,00 
2% resp. 3% z dane z príjmu 6 000,00 3 000,00 
PRÍJMY SPOLU 19 000,00 9 500,00 
VÝDAVKY     
Kancelársky materiál 600,00 300,00 
Občerstvenie VV a Snem 1 400,00 700,00 
Paušály 4 200,00 2 100,00 
Honoráre  800,00 400,00 
Poplatky – internet, web .stránka 600,00 300,00 
Cestovné 500,00 250,00 
Ubytovanie 4 000,00 2 000,00 
Poštovné 900,00 450,00 
Aktivity a relaxačné pobyty klubom 4 000,00 2 000,00 
Notárske poplatky 200,00 100,00 
Poplatky banke                             300,00 150,00 
Rôzne 1 500,00 750,00 
S p o l u : 19 000,00 9 500,00 



 
K bodu č. 8 - Voľby členov výkonného výboru a revíznej komisie 
Predseda volebnej komisie predstavil kandidátov do Výkonného výboru a Revíznej komisie. Ospravedlnil neprítomnú 
Moniku Zemanovú, kandidátku do RK. Voľby sa uskutočnili verejným hlasovaním, jednotlivo za každého kandidáta. 
Do Výkonného výboru boli zvolení títo členovia:  
Bergmannová Ľubica (za 52, zdržali sa 1, proti 0), Mgr. Chrenková Eva (za 52, zdržali sa 1, proti 0), Hurbaničová 
Terézia (za 52, zdržali sa 1, proti 0), Tekauerová Zuzana (za 52, zdržali sa 1, proti 0) a Valovičová Eva (za 52, zdržali 
sa 1, proti 0) 
Do Revíznej komisie boli zvolení títo členovia:  
Biskupičová Daniela (za 52, zdržali sa 1, proti 0), Ing. Spišiaková Edita (za 52, zdržali sa 1, proti 0) a Zemanová 
Monika (za 53, zdržali sa 0, proti 0) 
Novozvolení členovia VV a RK sa odobrali na svoje prvé zasadnutie, na ktorom uskutočnili voľbu prezidentky SPaA 
SR a predsedníčky revíznej komisie SPaA SR. 
Po krátkej prestávke predseda volebnej komisie Cyril Betuš oznámil delegátom XIV. Snemu rozdelenie funkcií 
nového Výkonného výboru Spoločnosti psoriatikov a atopikov: prezidentka Terézia Hurbaničová - štatutár, 
viceprezidentka Ľubica Bergmannová - štatutár, hospodárka Eva Valovičová, tajomníčka Mgr. Eva Chrenková  
a členka Zuzana Tekauerová. Za predsedníčku revíznej komisie bola zvolená Ing. Edita Spišiaková, členkami sú 
Daniela Biskupičová a Monika Zemanová. V mene prítomných delegátov im zablahoželal a zaprial im veľa tvorivých 
síl, elán a predovšetkým pevné zdravie. 
Za novozvolených funkcionárov a prejavenú dôveru poďakovala predsedajúca a Terézia Hurbaničová, ktorá ešte 
uviedla, že hovorkyňou SPaA SR zostáva Mária Cetkovská a styk so zahraničím bude naďalej vykonávať RNDr. 
Miloslav Čubrík. 
 
K bodu č. 9 - Rôzne, diskusia, námety činnosti na nastávajúce obdobie 
* Pani Přikrylová viceprezidentka SPAE ČR a pán Pohůnek prítomných informovali  
o hlavných aktivitách, vydávajú Zpravodaj 4x ročne, zorganizovali stretnutie na Portáši. Tiež informovali o akciách 
plánovaných pre rok 2018. Pobyt v Chorvátsku Baška Voda v júli a v septembri pobyt pri mori v Grécku. Konštatovali 
tiež, že sa stretávajú asi s rovnakými problémami ako my, ktoré treba v budúcnosti riešiť. Vyzdvihli a poďakovali sa 
za dlhoročnú spoluprácu. 
* Mária Cetkovská – vyzvala prítomných predsedov klubov, aby kontaktovali aspoň jeden krát štvrťročne VV SPaA 
SR a informovali ich o svojej činnosti, aby sa zlepšila komunikácia medzi jednotlivými klubmi aj členmi. Pôvodná 
stránka www.spae.sk sa nedá zmeniť, nemáme k nej reálny prístup, ale po zadaní tejto adresy sa automaticky 
presmeruje na novú stránku www.spae-sr.webnode.sk, kde sú aktuálne informácie v našej Spoločnosti. 
* Ľubica Bergmannová – vzniesla požiadavku, aby nielen pani PhDr. Renáta Rusinková, ale i ostatní členovia našej 
Spoločnosti, pokiaľ zo svojich skúseností vedia, odpovedali na otázky na našej www stránke ohľadne zdravotnej  
a sociálnej oblasti. Taktiež požiadala delegátov o spoluprácu pri získavaní darcov 2%.  
* Eva Valovičová – vyzvala predsedov klubov, aby inventarizáciu za rok 2017 poslali včas a kompletnú, do 
15.01.2018 
* Edita Spišiaková – poďakovala Božene Smadišovej za dlhoročnú činnosť v revíznej komisii  
* Maria Aratová – navrhla, aby sa SPaA SR pripojila ku Dňu otvorených dverí v kúpeľoch Červený Kláštor 
Smerdžonka 
* Josef Pohůnek – informoval o dostupnosti biologickej liečby v Čechách, zatiaľ sa nedopláca, ale je menej prístupná 
ako na Slovensku 
* Eva Chrenková, tajomníčka SPaA SR bude posielať predsedom klubov informácie ohľadne akcií usporiadaných 
našou Spoločnosťou. 
Predsedajúca uviedla, že s prednesenými pripomienkami a návrhmi sa bude VV zaoberať a členovia Spoločnosti 
o nich budú informovaní prostredníctvom Heliosu. 
 
K bodu č. 10 - Návrh uznesenia z rokovania XIV. Snemu SPaA SR predniesol predseda návrhovej komisie JUDr. 
Cyril Betuš. Uznesenie XIV. Snemu SPaA SR bolo delegátmi jednomyseľne schválené.  
 
K bodu č. 11 
Na záver Ľubica Bergmannová prítomným delegátom poďakovala za aktívnu účasť. Novému VV, RK a všetkým 
prítomným delegátom zaželala veľa šťastia, zdravia, pochopenia, menej stresu, ale hlavne veľa elánu do ďalšej 
spoločnej práce. Tým zasadnutie XIV. Snemu ukončila. 
 
 
Zapísala: Katarína Kapustová a Zdena Kmeťová, v.r. 
 
Zápisnicu overili: Mária Kucháreková, v.r. a Jozef Vandák, v.r. 
 
    
Trenčianske Teplice 17. 11. 2017 
 



S p r á v a  o výsledku kontroly hospodárenia Spoločnosti psoriatikov a atopikov SR 
za obdobie od 01 .01. 2015 do 31. 12. 2015 

 
   Kontrolu hospodárenia Spoločnosti psoriatikov a atopikov SR (ďalej len Spoločnosť) za niektoré mesiace roku 2015 
členky revíznej komisie vykonali v Smrdákoch v dňoch 19. a 20. novembra 2015 u tých klubov, ktoré predložili doklady  
o hospodárení. V roku 2015 bola ešte vykonaná 10. 12. 2015 kontrola hospodárenia s pokladničnou hotovosťou centrály  
za prvé 3 štvrťroky 2015. Celé obdobie roku 2015 bolo podľa predložených dokladov kontrolované v období od 13. februára 
2016 do 11. marca 2016 s prerušovaním. Okrem členov revíznej komisie hospodárenie Spoločnosti za rok 2015 kontrolovali 
za kluby revízori klubov a aj hospodárka Spoločnosti pri ich nahrávaní. Správnosť zaúčtovania jednotlivých položiek 
účtovných dokladov celej Spoločnosti bola ešte kontrolovaná v rámci účtovnej závierky pred spracovaním daňového 
priznania v 10. týždni 2016. Aj tentoraz vykonanou kontrolou boli zistené prípady nedodržania ustanovení našej Smernice 
o hospodárení, prípady, keď pri výdavkoch neboli doložené potrebné doklady, alebo boli doložené až na vyzvanie. 
Nedodržanie platnej Smernice o hospodárení pretrváva v Klube Orava – Dolný Kubín. V Smrdákoch bola pre tento klub 
vykonaná metodická inštruktáž týkajúca sa správneho vedenia jednoduchého účtovníctva. V roku 2015 ukončil činnosť 
Klub Kysuce – Čadca. 
   Celkové naše príjmy v roku 2015 oproti predchádzajúcemu roku vzrástli o 11 370,14 €, čiže o 88,84%. Najväčšou 
čiastkou vzrástli príjmy, ktoré nie sú predmetom dane a to až o 8 887,61€, z toho príjmy za peňažné dary boli oproti roku 
2014 vyššie o 3 108,00 € a príjmy z asignácie dane vyššie až o 5 779,61 €. Predovšetkým vďaka mimoriadne aktívnej práce 
našich funkcionárov nám právnickými a fyzickými boli darované finančné prostriedky z podielu zaplatenej dane v celkovej 
sume až 9236,57 €. Príjmy za členské príspevky vzrástli o 5,04%, čo vo finančnom vyjadrení predstavuje nárast o 210,50 €. 
Máme členov, ktorí dobrovoľne hradia vyšší členský príspevok, ale naopak už niekoľko rokov máme členov, ktorí nám 
hradia nižšiu čiastku (3 €, alebo 3,32 €, či 5 €). Celkový počet takýchto členov mierne oproti minulému roku poklesol. 
O 2 272 € nám oproti minulému roku vzrástli aj príjmy z dotácii, skutočnosť za rok 2015 je až 3 422,00 €.  
   Nárast príjmov, ako aj skutočnosť, že sme si v minulom roku pripomenuli 25. výročie založenia Spoločnosti a uskutočnil 
sa aj XIII. Snem, sa odzrkadlil v náraste výdavkov. Za rok 2015 celkové výdavky Spoločnosti vzrástli o 8 373,41 €, index  
je 1,74. Pokles výdavkov sme dosiahli v 9 položkách, pričom najvyšší pokles – 396 € bol u výdavkoch na bulletin. 
Výraznejšie vzrástli výdavky na akcie klubov, školenia, ubytovania, či rekondičné cvičenia a relaxačné pobyty . 
   Oproti predchádzajúcemu roku nám vzrástol majetok Spoločnosti o 4 513,55 €, čo je nárast o 61,60%. Peňažné 
prostriedky v hotovosti máme v sume 3 272,38 €, čo je oproti roku 2014 viacej o 1 329,86 €. Nárast finančných 
prostriedkov na bankových účtoch je o 59,12%, čo vo finančnom vyjadrení predstavuje sumu 3 183,69 €. K 31. 12. 2015 je 
náš majetok v celkovej sume 11 840,94 €. Záväzky k poslednému dňu roku 2015 neevidujeme.  
   Za rok 2015 sme dosiahli kladný hospodársky výsledok 4 513,55 €. Za získané príjmy zo zdaňovanej činnosti (7,53€) sme 
zaplatili zrážkovú daň z úrokov 1,31 €. Za rok 2015 Spoločnosti nevznikla povinnosť hradiť daň z príjmov právnickej 
osoby. 
  Vzhľadom k vysokým bankovým poplatkom boli zrušené účty niektorých Klubov. T. č. finančné prostriedky na bankových 
účtoch okrem centrálneho účtu Spoločnosti majú Klub Lučenec, Klub Orava – Dolný Kubín a Klub Považská Bystrica.  
   Členky revíznej komisie spolupracovali s výkonným výborom na príprave návrhu na zmenu vybraných ustanovení 
Smerníc hospodárenia Spoločnosti, ktoré boli prerokované na XIII. Sneme a nadobudli účinnosť dňom 21.11.2015.  
 
 

S p r á v a  o výsledku kontroly hospodárenia Spoločnosti psoriatikov a atopikov SR 
za obdobie od 01. 01. 2016 do 31. 12. 2016 

    
Revízna komisia Spoločnosti psoriatikov a atopikov SR (ďalej len Spoločnosť) vykonala kontrolu hospodárenia za celé 
obdobie roku 2016 v období od 26. 02. 2017 do 27. 03. 2017 s prerušovaním, nakoľko niektoré kluby predložili, či doplnili 
chýbajúce účtovné doklady, alebo prílohy k nim, neskôr až na vyzvanie. Podstatná časť dokladov bola preverená v dňoch 
26. 02. 2017, 13. 03. 2017 a 24. 03. 2017. Okrem členov revíznej komisie hospodárenie Spoločnosti za rok 2016 
kontrolovali za kluby revízori klubov a hospodárka Spoločnosti pri ich nahrávaní. Aj tentoraz vykonanou kontrolou boli 
zistené prípady nedodržania ustanovení našej Smernice o hospodárení, prípady, keď pri výdavkoch neboli doložené 
potrebné doklady, ale oproti predchádzajúcim rokom bol ich počet nižší. Napriek vykonanej metodickej inštruktáže vedenia 
jednoduchého účtovníctva sa nedosiahla očakávaná náprava v Klube Orava – Dolný Kubín .  
   V roku 2016 celkové naše príjmy klesli oproti roku 2015 o 9459,0 €, čiže o 39,14%. Výrazne nám poklesli príjmy, ktoré 
nie sú predmetom dane a to príjmy za peňažné dary o 6644,00 € a príjmy z asignácie dane o 4 074,22 €, ale zároveň nám 
vzrástli oslobodené príjmy o 16,17%, z toho príjmy z dotácii o 30,31% a príjmy z členských príspevkov o 5,14% (o 225,50 
€). Máme členov, ktorí dobrovoľne hradia vyšší členský príspevok, ale naopak už niekoľko rokov máme členov, ktorí nám 
hradia nižšiu čiastku (3 €, alebo 3,32 €, či 5 €). Odporúčame túto problematiku prerokovať na XIV. Sneme.  
   Za rok 2016 celkové výdavky Spoločnosti oproti roku 2015 klesli o 5 754,72 €, čo je pokles o 29,28%. Tento fakt 
odôvodňujeme tým, že v roku 2015 sme si pripomenuli 25. výročie založenia Spoločnosti a uskutočnil sa aj XIII. Snem. 
Pokles výdavkov sme dosiahli v 9 položkách, pričom najvyšší pokles – 3394,10 € bol u výdavkoch na ubytovanie 
a účastnícke poplatky. Oproti roku 2015 vzrástli výdavky na internet a za webhostingové služby (o 209,24 €), na ostatné 
prevádzkové výdavky (o 813,28 €) a výdavky na bulletin Helios (o 126,00 €). Záväzky k poslednému dňu roku 2016 
neevidujeme.  
   Za rok 2016 sme dosiahli kladný hospodársky výsledok 809,23 €. Za získané príjmy zo zdaňovanej činnosti (4,11 €) sme 
zaplatili zrážkovú daň z úrokov 0,73 €. Daňové priznanie sme podali včas. Za rok 2016 Spoločnosti nevznikla povinnosť 
hradiť daň z príjmov právnickej osoby. 



   Oproti predchádzajúcemu roku nám vzrástol majetok Spoločnosti o 6,83%. Peňažné prostriedky v hotovosti máme v sume 
2 300,78 €, čo je oproti roku 2015 menej o 971,60 €. Nárast finančných prostriedkov na bankových účtoch je o 20,78%, čo 
vo finančnom vyjadrení predstavuje sumu 1 780,83 €. K 31. 12. 2016 je náš majetok v celkovej  sume 12 650,17 €.  
 
Prehľad o hospodárení  SPaA SR centrálne  účty + pokladňa  za roky 2015*2016 

   
   

v EUR 
   

  2 016 2 015 
súčet 

2015+2016 
% 

KS KS 
Stav k 01.01.2016             
Na bežnom účte  8 568,56 5 384,87         
Pokladničná  hotovosť 3 272,38 1 942,52         
Spolu finančné prostriedky  k  1.1.2015 11 840,94 7 327,39         
              
P r í j m y             
Oslobodené príjmy spolu  9 072,42 7 809,82 16 882,24 43,42%     
Z toho :             
Členské SPAE centr. 4 613,32 4 387,82 9 001,14 53,32%     
dotácie  4 459,10 3 422,00 7 881,10 46,68% 100,00%   
Príjmy, ktoré nie sú predmetom dane spolu 5 633,35 16 351,57 21 984,92 56,55%     
Z toho :             
peňažné dary 471,00 7 115,00 7 586,00 34,51%     
podiel zaplatenej dane 2 % 5 162,35 9 236,57 14 398,92 65,49% 100,00%   
Príjmy zdaňované zrážkou: 4,11 7,53 11,64 0,03%     
z toho úroky 4,11 7,53 11,64 100,00%     
Spolu príjmy 2016 14 709,88 24 168,92 38 878,80   100,00%   
              
V ý d a v k y             
Výdavky, ktoré sa zahŕňajú do základu dane 
spolu: 862,40 1 132,37 1 994,77 5,94%     
Z toho :             
výdavky na občerstvenie, dary 862,40 1 132,37 1 994,77 100,00%     
Výdavky vynaložené na príjmy oslobodené 
od dane spolu: 13 037,52 18 521,69 31 559,21 94,05%     
Z toho :             
kancelárske potreby 78,55 138,13 216,68 0,69%     
paušály na telefóny a cestovné 2 140,00 2 170,61 4 310,61 13,66%     
poplatky za internet a za webhostingové služby 328,34 119,10 447,44 1,42%     
poštovné 75,89 114,46 190,35 0,60%     
ostatné prev. výdavky 1 144,64 331,36 1 476,00 4,68%     
cestovné 0,00 364,45 364,45 1,15%     
členské do medzi. Spol. 435,40 448,50 883,90 2,80%     
akcie klubov, kultúr. záujmová činnosť 1 180,15 2 911,80 4 091,95 12,97%     
Helios, výdavky na bulletin 3 972,00 3 846,00 7 818,00 24,77%     
bankové poplatky 179,18 235,43 414,61 1,31%     
notárske poplatky  60,00 52,20 112,20 0,36%     
školenia, účast. poplatky, ubytovanie 709,90 4 104,00 4 813,90 15,25%     
práce nevýrobnej povahy 44,07 12,85 56,92 0,18%     
relaxačný pobyt, rekondičné cvičenia 2 689,40 3 672,80 6 362,20 20,16%   100,00% 
Výdavky  zdaňované zrážkou spolu: 0,73 1,31 2,04 0,01%     
Z toho daň z úrokov 0,73 1,31 2,04 100,00%     
Spolu výdavky 2016 13 900,65 19 655,37 33 556,02   100,00%   
Hospodársky výsledok  809,23 4 513,55 5 322,78       
              
STAV k 31.12.2016             
Konečný stav pokladňa  2 300,78 3 272,38         
Konečný stav bežný účet  10 349,39 8 568,56         
Konečný stav spolu k 31.12.2016 12 650,17 11 840,94         
Vysporiadaná priebežná položka             

Kontrolný účet 12 650,17 11 840,94         



U Z N E S E N I E 
z rokovania XIV. Snemu delegátov Spoločnosti psoriatikov a atopikov SR 

konaného dňa 17. 11. 2017 v Trenčianskych Tepliciach 
 

XIV. Snem Spoločnosti psoriatikov a atopikov Slovenskej republiky (ďalej len SPaA SR alebo Spoločnosť)  
na základe prerokovaných správ a diskusie prijíma nasledovné uznesenie: 
 

A.   S C H V A Ľ U J E 
1.  Správu Mandátovej komisie. 
2.  Správu o činnosti SPaA SR od XIII. Snemu, konaného dňa 20. 11. 2015 v Smrdákoch 
3.  Správu revíznej komisie o činnosti a hospodárení SPaA SR od XIII. Snemu 
4.  Správy o činnosti jednotlivých klubov SPaA SR za obdobie od 21. 11. 2015 do dňa konania XIV. Snemu 
5.  Správu návrhovej komisie 
 

B.   Z V O L I L  na nastávajúce volebné obdobie: 
1. Výkonný výbor SPaA SR v zložení: 
a) Ľubica Bergmannová  b) Terézia Hurbaničová 
c) Eva Chrenková  d) Zuzana Tekauerová 
e) Eva Valovičová  
2. Revíznu komisiu SPaA SR zložení:   
a) Daniela Biskupičová  b) Edita Spišiaková 
c) Monika Zemanová   
 

C.   K O N Š T A T U J E, že v zmysle platných STANOV Výkonný výbor Spoločnosti na svojom prvom zasadnutí 
konanom dňa 17. 11. 2017 zvolil: 
Za prezidentku Spoločnosti:       Teréziu Hurbaničovú 
Za viceprezidentku Spoločnosti: Ľubicu Bergmannovú  
Za tajomníka Spoločnosti:           Evu Chrenkovú 
Za hospodára Spoločnosti:          Evu Valovičovú 
Za člena výkonného výboru :      Zuzanu Tekauerovú  
 

D.   K O N Š T A T U J E, že v zmysle platných STANOV Revízna komisia  
Spoločnosti na svojom prvom zasadnutí konanom dňa 17. 11. 2017 zvolila: 
Za predsedníčku revíznej komisie: Editu Spišiakovú 
 

E.   S C H V A Ľ U J E  pre oblasť hospodárenia Spoločnosti: 
1. Výšku členského príspevku v rokoch 2018 a 2019 vo výške 10,00 € a viac a kolektívne členské vo výške 35,00 € a viac. 
2. Výšku výdavkov na občerstvenie: 
   a) na akciách v Kluboch maximálne 4x ročne 2,50 € na zúčastneného člena podľa prezenčnej listiny 
   b) na zasadnutiach VV a pozvaných hostí maximálne 4x ročne 2,50 € na zúčastneného člena podľa prezenčnej listiny; v prípade 
mimoriadneho zasadnutia maximálne 4x ročne na zúčastnené osoby podľa prezenčnej listiny 
   c) podávané pri rokovaniach zástupcov VV SPaA SR (2 členovia) s farmaceutickými firmami najviac 5,00 € na osobu. 
3. Vyplácanie dotácií na činnosť Klubom v rokoch 2018 a 2019 vo výške 4,00 € na platiaceho člena, ktorý zaplatil členský 
príspevok v plnej výške. 
4. Výšku paušálnych mesačných výdavkov na telefónne poplatky a cestovné prostriedkami hromadnej dopravy pre členov VV 
SPaA SR jednotne 35,00 € počas nastávajúceho volebného obdobia. 
5. Vyplácania cestovných náhrad: cestovné a cestovné náhrady v kluboch schvaľuje členská schôdza; vo VV nadpolovičná väčšina 
členov VV; zahraničné cesty schvaľuje výlučne VV; cestovné náhrady sa môžu preplácať len v prípade dostatočných finančných 
prostriedkov Spoločnosti. 
6. Limit pokladničnej hotovosti vo výške 1 000,00 €. 
7. Vyrovnaný rozpočet príjmov a výdavkov Spoločnosti na roky 2018 a 2019 celkom vo výške 19 000,00 €, čiže ročne 
rozpočtované príjmy vo výške 9 500,00 € a rozpočtované výdavky tiež vo výške 9 500,00 € v členení podľa  predloženého návrhu.  
8. Doplatenie dotácii Klubom na činnosť na rok 2017 za tých členov klubov, ktorí členský príspevok za rok 2017 uhradili po 
termíne, ktorý stanovujú platné Smernice o hospodárení Spoločnosti (t. j. po 30.4.2017). Doplatok vo výške á 3,00 € za 
oneskorene platiaceho člena v celkovej sume 126,00 €, sa klubom doplatí v roku 2017. 

F.  U K L A D Á  
1.  Výkonnému výboru SPaA SR v termíne do 30. 04. 2018 prerokovať námety a návrhy z diskusie  XIV. Snemu SPaA SR  
a využiť ich v ďalšej práci. 
Termín: 30. 04. 2018 
Zodpovedá: VV SPaA SR 
2.  Výkonnému výboru SPaA SR  rozpracovať v termíne do 31. 05. 2018 zámery z rokovania XIV. Snemu do plánov  činnosti 
Spoločnosti a zabezpečiť ich realizáciu v nastávajúcom volebnom období.  
Termín: v texte  
Zodpovedá: VV SPaA SR 
3.  Hospodárke a viceprezidentke Spoločnosti zabezpečiť za rok 2017 doplatenie dotácii na činnosť  klubom v zmysle uznesenia, 
schváleného snemom delegátov.  
Termín: do 21. 12. 2017 
Zodpovedné: v texte 
 
           Hurbaničová Terézia, v.r. 
Schválené 17. 11. 2017  v Trenčianskych Tepliciach       prezidentka SPaA SR 
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	b) na zasadnutiach VV a pozvaných hostí maximálne 4x ročne 2,50 € na zúčastneného člena podľa prezenčnej listiny; v prípade mimoriadneho zasadnutia maximálne 4x ročne na zúčastnené osoby podľa prezenčnej listiny
	c) podávané pri rokovaniach zástupcov VV SPaA SR (2 členovia) s farmaceutickými firmami najviac 5,00 € na osobu.
	3. Vyplácanie dotácií na činnosť Klubom v rokoch 2018 a 2019 vo výške 4,00 € na platiaceho člena, ktorý zaplatil členský príspevok v plnej výške.
	4. Výšku paušálnych mesačných výdavkov na telefónne poplatky a cestovné prostriedkami hromadnej dopravy pre členov VV SPaA SR jednotne 35,00 € počas nastávajúceho volebného obdobia.
	5. Vyplácania cestovných náhrad: cestovné a cestovné náhrady v kluboch schvaľuje členská schôdza; vo VV nadpolovičná väčšina členov VV; zahraničné cesty schvaľuje výlučne VV; cestovné náhrady sa môžu preplácať len v prípade dostatočných finančných pro...
	6. Limit pokladničnej hotovosti vo výške 1 000,00 €.
	7. Vyrovnaný rozpočet príjmov a výdavkov Spoločnosti na roky 2018 a 2019 celkom vo výške 19 000,00 €, čiže ročne rozpočtované príjmy vo výške 9 500,00 € a rozpočtované výdavky tiež vo výške 9 500,00 € v členení podľa  predloženého návrhu.
	8. Doplatenie dotácii Klubom na činnosť na rok 2017 za tých členov klubov, ktorí členský príspevok za rok 2017 uhradili po termíne, ktorý stanovujú platné Smernice o hospodárení Spoločnosti (t. j. po 30.4.2017). Doplatok vo výške á 3,00 € za oneskoren...
	F.  U K L A D Á
	1.  Výkonnému výboru SPaA SR v termíne do 30. 04. 2018 prerokovať námety a návrhy z diskusie  XIV. Snemu SPaA SR
	a využiť ich v ďalšej práci.

	Termín: 30. 04. 2018
	Zodpovedá: VV SPaA SR
	2.  Výkonnému výboru SPaA SR  rozpracovať v termíne do 31. 05. 2018 zámery z rokovania XIV. Snemu do plánov  činnosti Spoločnosti a zabezpečiť ich realizáciu v nastávajúcom volebnom období.
	Termín: v texte
	Zodpovedá: VV SPaA SR
	3.  Hospodárke a viceprezidentke Spoločnosti zabezpečiť za rok 2017 doplatenie dotácii na činnosť  klubom v zmysle uznesenia, schváleného snemom delegátov.
	Termín: do 21. 12. 2017
	Zodpovedné: v texte

